

Date: 03rd August 2026

التاريخ: 03 أغسطس 2026

M/S . / Boursa Kuwait Company

المحترمين

السادة/ شركة بورصة الكويت

Greetings,

تحية طيبة وبعد،،

**Subject: Analysts/Investors Conference minutes
for the second Quarter of 2026**

**الموضوع: محضر مؤتمر المحللين/المستثمرين للربع الثاني من العام
2026**

With reference to the aforementioned subject, and to our letter sent to you on 30/07/2026, kindly find attached the minutes of the analysts / investors conference for the second quarter of 2026.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وإلى كتابنا المرسل لكم بتاريخ 2026/07/30، نرفق لكم محضر مؤتمر المحللين/المستثمرين عن الربع الثاني لعام 2026.

Yours Sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق الإحترام،،،

طارق فهد العثمان

نائب رئيس مجلس الإدارة والرئيس التنفيذي

Tareq Fahad AlOthman

Vice Chairman and Chief Executive Officer

شركة هيومن سوفت القابضة
مؤتمر نتائج الربع الثاني لعام 2026 لشركة هيومن سوفت القابضة (المحضر المعدل والمترجم من اللغة
الإنجليزية)
الخميس 30 يوليو 2026
2:00 ظهرا (بتوقيت الكويت)

الشركة
عنوان
المؤتمر
التاريخ
الوقت

مرحبا بالجميع. أنا حاتم علاء من المجموعة المالية هيرميس. أهلا بكم في مؤتمر نتائج الربع الثاني لعام 2026 لشركة هيومن سوفت. ويسرني أن يكون معنا في مؤتمر اليوم من شركة هيومن سوفت السيد/انوب دهاند - المدير المالي والسيد/مايانك باكسي، عضو مجلس الإدارة. سوف نبدأ بتحديث موجز من الادارة ثم سنفتح بعدها المجال للأسئلة والأجوبة. وكذكير في البداية، يمكننا إما الضغط على زر رفع اليد، أو كتابة سؤالكم في مربع المحادثة الخاص بالأسئلة والأجوبة. أيها السادة، تفضلوا. أهلا بالجميع. مرحباً بكم في المؤتمر التحليلي لنتائج الربع الثاني لعام 2026 لشركة هيومن سوفت.

حاتم علاء
مايانك
باكسي

أتمنى أن تظلوا وأحباءكم بخير وسلامة.

شكراً لكم، فريق المجموعة المالية هيرميس، على تسهيل هذا المؤتمر التحليلي.

أنا مايانك باكسي، عضو مجلس الإدارة في شركة هيومن سوفت القابضة، مع المدير المالي لدينا، السيد أنوب دهاند، ونود أن نذكركم بإيجاز ببعض النقاط البارزة الرئيسية للربع الثاني من عام 2026 ثم ننتقل إلى أبرز الإنجازات المالية. وفي النهاية سنفتح المجال للأسئلة والأجوبة.

في البداية، أود أن أذكر أن أي بيانات تطلعية أو آراء تتم مناقشتها خلال هذا المؤتمر التحليلي تخضع لمخاطر وعدم يقين قد تؤدي إلى اختلاف النتائج الفعلية. لا تتحمل شركة هيومن سوفت أي التزام لتحديث هذه الآراء أو البيانات، ولا تصدر أي إعلانات بخصوص أي ظروف تمت مراجعتها.

تواصل مؤسستنا، جامعة الشرق الاوسط الامريكية AUM وكلية الشرق الاوسط الامريكية ACM ، التركيز على تعزيز التنمية الشاملة للطلاب، والحفاظ على إنجازاتهما الأكاديمية وريادتهما في السوق.

بعد إعلان نتائج الربع الأول من عام 2026، تم تحقيق العديد من الإنجازات والفعاليات الهامة.

أطلقت جامعة الشرق الاوسط الامريكية AUM تخصصاً جديداً، وهو بكالوريوس علوم وتطبيقات الذكاء الاصطناعي، لتزويد الطلاب بمعارف متقدمة ومهارات تطبيقية تمكنهم من الريادة في عالم يعتمد على الذكاء الاصطناعي.

وفي وقت سابق من هذا الشهر، استضافت جامعة الشرق الاوسط الامريكية AUM معرض "عالم جامعة الشرق الاوسط الامريكية AUM" الذي استمر خمسة أيام في "ذا أرينا" بمول 360 الكويت، احتفالاً بتخريج 20,000 طالب، وعرضاً لبرامجها الأكاديمية، وإجراءات القبول، والحياة الجامعية، والفرص الوظيفية المتاحة.

حصلت جامعة الشرق الاوسط الامريكية AUM المرتبة الأولى في الكويت، والمرتبة 101-200 عالمياً، وفقاً لتصنيفات تايمز للتعليم العالي لتأثير الاستدامة لعام 2026.

كما نشرت شركة هيومن سوفت تقريرها عن الاستدامة لعام 2025 بعنوان "جذور التأثير من أجل مستقبل مستدام" وهو متاح على الموقع الإلكتروني.

لا تزال جامعة الشرق الاوسط الامريكية AUM وكلية الشرق الاوسط الامريكية ACM الخيار الأول للطلاب في التخصصات التي تقدمانها، وتُمكنهما هذه التصنيفات المتقدمة من استقطاب الطلاب المتميزين وتعزيز مكانتهما الريادية في قطاع التعليم العالي.

والآن، أود دعوة السيد أنوب دهاند، المدير المالي لشركة هيومن سوفت، لتقديم نبذة موجزة عن أبرز النتائج المالية للنصف الأول من عام 2026.

أنوب دهاند شكرًا لك، سيد باكسي، ومساء الخير لجميع الحضور. أنا أنوب دهاند، المدير المالي لشركة هيومن سوفت، وأود أن أعرض أبرز الأحداث المالية للنصف الأول من عام 2026.

بلغت إيرادات شركة هيومن سوفت في النصف الأول من عام 2026 مبلغ 37.7 مليون دينار كويتي، مقارنةً بإيرادات بلغت 39.8 مليون دينار كويتي في النصف الأول من عام 2025. ويعود ذلك بشكل رئيسي إلى تسجيل الإيرادات في الربعين الأولين من عام 2026 بعد خصم الرسوم المكتبية والإنترنت ورسوم الأنشطة الطلابية للطلاب الحاصلين على منح دراسية، بالإضافة إلى التغير في عدد الطلاب المسجلين.

بلغت الأرباح قبل الفوائد والضرائب والاستهلاك والإطفاء (EBITDA) في النصف الأول من عام 2026 مبلغ 19.2 مليون دينار كويتي، مقارنةً بأرباح بلغت 19.9 مليون دينار كويتي في النصف الأول من عام 2025.

بلغ صافي الربح في النصف الأول من عام 2026 مبلغ 17.4 مليون دينار كويتي، مقارنةً بصافي ربح بلغ 18.3 مليون دينار كويتي في النصف الأول من عام 2025.

بلغ هامش صافي الربح في النصف الأول من عام 2026 نسبة 46%، بينما بلغ هامش الأرباح قبل الفوائد والضرائب والاستهلاك والإطفاء (EBITDA) نسبة 51%.

بلغت ربحية السهم 130 فلساً خلال النصف الأول من عام 2026، مقارنةً بـ 136 فلساً خلال النصف الأول من عام 2025.

بلغ صافي المركز النقدي لدى شركة هيومن سوفت 50 مليون دينار كويتي في 30 يونيو 2026.

بلغ إجمالي حقوق الملكية 91.2 مليون دينار كويتي في 30 يونيو 2026، وبلغ العائد السنوي على متوسط حقوق الملكية 34% خلال النصف الأول من عام 2026.

بلغ إجمالي الأصول 118.6 مليون دينار كويتي في 30 يونيو 2026، وبلغ العائد السنوي على متوسط الأصول 28% خلال النصف الأول من عام 2026.

توفر الميزانية العمومية القوية لشركة هيومن سوفت، والعائد المرتفع على متوسط الأصول، والعائد المرتفع على متوسط حقوق الملكية، الحماية والمرونة، تمكن الشركة من الحفاظ على قوتها.

وبهذا، نفتح الآن باب الأسئلة والأجوبة. نرجو منكم التفضل بتقديم أنفسكم مع ذكر اسمكم والمؤسسة التي تمثلونها عند وجود أي استفسارات لديكم.

شكرًا لكم. الكلمة لك يا حاتم.

شكراً لكم أيها السادة، لطرح سؤال، يمكنكم كتابته في مربع المحادثة الخاص بالأسئلة والأجوبة أو الضغط على زر رفع اليد. سنبدأ بسؤال سوسن عبد اللطيف. سوسن، من فضلك افتحي الميكروفون. مرحباً، هل تسمعونني؟ مساء الخير، معكم سوسن عبد اللطيف من شركة سيكو البحرين. لدي بعض الأسئلة، وسوف أقدمها تباعاً. أود أن أعرف إن كان هناك أي تغييرات في استراتيجية شركة هيومن سوفت في ضوء التغيير الأخير في الإدارة القيادية؟ لا، الاستراتيجية الحالية ستستمر. وحتى الآن، لا يوجد أي تغيير في أي من بنودها.	حاتم علاء سوسن عبد اللطيف مايانك باكسي
حسناً. هل يمكنك توضيح سبب انخفاض نفقات الموظفين في ظل نظام S&D؟ هل قمتم بتقليص عدد أعضاء هيئة التدريس؟ في أي ربع سنة تقارني تكلفة الموظفين؟	سوسن عبد اللطيف مايانك باكسي
الربع الثاني	سوسن عبد اللطيف
الربع الثاني. Q2. نعم، أنت تقارني بين الربع الأول والربع الثاني، أليس كذلك؟	مايانك باكسي
لا، مقارنة بالربع الثاني على أساس سنوي؟	سوسن عبد اللطيف
حسناً، على أساس سنوي، أعتقد أنه سيكون أكثر في الربع الثاني من عام 2026. إذا كنت تقارني الربع الأول من عام 2026 والربع الثاني من عام 2026، فهناك انخفاض طفيف، نعم. يبلغ 250,000 دينار كويتي مقارنة بـ 600,000 دينار كويتي.	مايانك باكسي سوسن عبد اللطيف
تكلفة الموظفين؟	مايانك باكسي
أنا أنظر إلى بنود المصروفات العامة والإدارية ضمن ملاحظات S&D.	سوسن عبد اللطيف
حسناً، هذه هي مصروفات البيع. لا توجد أي تكاليف رواتب ضمنها، حيث تقتصر فقط على مصروفات الإعلانات ومصروفات الترويج للمبيعات. ويعتمد ذلك بشكل أساسي على توقيت تسجيل الطلاب الجدد. يتم إنفاق مصروفات الترويج وفقاً لذلك، فإذا تمت مقارنة الربع الثاني من العام الماضي مع الربع الثاني من هذا العام، فمن الطبيعي أن يكون هناك انخفاض، وذلك لأننا نخطط لمصروفات الترويج خلال الأشهر التي يكون فيها تسجيل الطلاب الجدد نشطاً. ولهذا السبب حدث هذا الانخفاض.	مايانك باكسي
حسناً. إذن، هل نتوقع أن يرتفع في الربع القادم؟	سوسن عبد اللطيف
نعم، لأن التسجيلات هذا الشهر، وتسجيل طلاب المنح الدراسية لمجلس الجامعات الخاصة سيبدأ الأسبوع المقبل. لذا ستكون هناك نفقات في الربع الثالث.	مايانك باكسي
حسناً. فهمت. وما هي المصاريف الأخرى التي تدرج تحت بند المصاريف الإدارية والعمومية؟	سوسن عبد اللطيف
تدرج هذه المصاريف ضمن بنود المصاريف الإدارية والعمومية، ولدينا الاعتمادات الدولية والشراكات، وتُعدّ التكاليف المرتبطة بها العنصر الرئيسي في هذا البند.	مايانك باكسي
حسناً. إذن، إنها حالة استثنائية ستحدث في الربع الأخير.	سوسن عبد اللطيف
لا، الأمر أشبه بعلاقات طويلة الأمد، مثلاً مع جامعة كاليفورنيا في بيركلي أو غيرها من جهات الانتساب. لذا، فهذا أمر متكرر ومستمر. قد تلاحظ وجوده في جميع أرباع السنة أو ربما أقل في بعضها، وذلك بسبب المصاريف الأخرى التي قد تكون أقل. لكن هذه مصاريف رئيسية مرتبطة بعلاقاتنا وانتماءاتنا مع الهيئات الدولية.	مايانك باكسي

سوسن عبد اللطيف مايانك باكسي	حسنًا، فهمت. هل يمكنك إخباري إن كان هناك أي جديد بخصوص برنامج التمرّض المُعلّق؟
سوسن عبد اللطيف مايانك باكسي	كما ترين، نحن نتابع الأمر، وهو قيد التنفيذ. في الوقت الحالي، لا نستطيع الإفصاح عن المزيد، لكننا نتابع الأمر وهو قيد التنفيذ.
سوسن عبد اللطيف مايانك باكسي	حسنًا. سؤال أخير فقط. ما هي توقعاتك بشأن توزيع المنح الدراسية الذي سيُعلن عنه في أغسطس؟ هل يمكنك مشاركة أي منها؟
سوسن عبد اللطيف مايانك باكسي	كما ترين، من السابق لأوانه الحديث عن هذا. علينا الانتظار حتى شهر سبتمبر، مع بداية الفصل الدراسي الأول. وسنبذل قصارى جهدنا لاستهداف وجذب أكبر عدد ممكن من الطلاب. ولكن مع ذلك، لا يزال علينا الانتظار.
سوسن عبد اللطيف مايانك باكسي	حسنًا، شكرًا جزيلاً لك على وقتك.
سوسن عبد اللطيف مايانك باكسي	عفوًا.
سوسن عبد اللطيف مايانك باكسي	شكرًا لكم. للتذكير، لطرح سؤال، يمكنكم كتابته في مربع المحادثة أو الضغط على زر رفع اليد. سنستقبل السؤال التالي من راميش، لذا يُرجى فتح الميكروفون الخاص بك.
راميش (HSBC)	مرحبًا، معكم راميش من بنك انتش اس بي سي هل كلامي مسموع؟
راميش (HSBC)	نعم، شكرًا لكم على إتاحة الفرصة لي لطرح أسئلتني، لديّ سؤالان. أولهما: انخفضت مخصصات خسائر الائتمان المتوقعة لديكم في الربع الثاني مقارنةً بالعام الماضي. هل هناك سبب لانخفاضها أيضاً في الربع الأول؟ وهل هناك سبب لانخفاضها في النصف الأول من العام مقارنةً بالسنوات السابقة؟
راميش (HSBC)	بالتأكيد. انظر، إذا عدنا بضع سنوات إلى الوراء، في عام 2023، بدأنا تطبيق مخصص الخسائر الائتمانية المتوقعة على الرسوم المكتبية والإنترنت ورسوم الأنشطة الطلابية التي كنا نفرضها. وقد انخفضت هذه الرسوم. وكنا نعرض الإيرادات الإجمالية، ونحتفظ بحسابات الذمم المدينة لأننا كنا نتابعها.
راميش (HSBC)	ابتداءً من هذا العام، 2026، أوضحنا أننا قررنا الآن احتساب صافي الإيرادات فقط. وبالتالي، لا نسجل أي مخصصات للذمم المدينة. وقد عكسنا أي مخصصات سابقة في نهاية عام 2025 مع أرصدة الذمم المدينة ذات الصلة. لذا، تخضع الذمم المدينة العادية فقط لمخصصات الخسائر الائتمانية المتوقعة، ونتبع إرشادات المعايير الدولية لإعداد التقارير المالية (IFRS) ونطبقها. وقد سبق الإفصاح في البورصة عن سبب تسجيلنا لهذا المخصص. وأوضحنا أن هذا إجراء احترازي اتخذناه سابقًا. وأخيرًا، قررنا في وقت سابق من هذا العام الاستمرار في تسجيل صافي الإيرادات فقط.
راميش (HSBC)	حسنًا. واضح جدًا. وبخصوص مساهمة مليوني دينار كويتي التي خصصتموها لصندوق الاستجابة للطوارئ، هل لها تأثير على سياسة توزيع الأرباح لديكم؟ وإذا سمحت لي بالسؤال، هل تتوقعون تقديم مساهمات إضافية في الربع الثالث أو في الأشهر اللاحقة؟
راميش (HSBC)	كما ترى، سينعكس هذا في الربع الثالث. كان هذا نداءً من الحكومة، وبصفتنا شركة مسؤولة تعمل في الكويت، فقد قدمنا هذه المساهمة. وحتى الآن، وبناءً على عملياتنا وأدائنا حتى الآن، لا نتوقع أن يكون لذلك أي تأثير كبير على تدفقاتنا النقدية. لذا، سيتم اتخاذ قرار توزيع الأرباح في نهاية العام. لذلك، لا أعتقد أنه يمكننا أخذ أي شيء في الاعتبار حاليًا بناءً على ذلك.
راميش (HSBC)	حسنًا. مفهوم. وللتأكد فقط، هل سيكون أقل من مستوى الأرباح قبل الفوائد والضرائب EBIT ، صحيح، أم مستوى الأرباح قبل الفوائد والضرائب والاستهلاك والإطفاء EBITDA ؟
راميش (HSBC)	لا، سيظهر كمصروف لمرة واحدة. سيكون مثل المصروفات الإدارية والعامة، لكنه سيكون لمرة واحدة فقط. سيكون جزءًا من المصروفات فقط. ولن يقل عن مستوى الأرباح قبل الفوائد والضرائب والاستهلاك والإطفاء EBITDA. سيكون مثل المصروفات الإدارية والعمومية.
راميش (HSBC)	حسنًا. بالتأكيد. وسيكون ذلك في الربع الثالث. وإذا سمحت لي بسؤال أخير، ما هي تكاليف الأنشطة الطلابية؟ ولماذا هي منخفضة في الربع الثاني؟ وماذا تشمل تحديدًا؟
راميش (HSBC)	تتضمن تكاليف الأنشطة الطلابية عدة بنود. على سبيل المثال، حفل التخرج، بالإضافة إلى الفعاليات

والأنشطة المنتظمة التي يشارك فيها الطلاب أثناء تواجدهم في الحرم الجامعي. أما هذا العام، ففي الربع الثاني، بدءًا من شهر مارس، حدث اضطرابٌ في الدراسة، حيث كان الطلاب يدرسون عن بعد، وبالتالي لم يكونوا يرتادون الحرم الجامعي في معظم الأوقات، ومن الطبيعي أن تكون هذه النفقات غير موجودة. حسنًا. هل تتوقع معدلًا مشابهًا في الربع الثالث أيضًا؟ أم أن الوضع سيعود إلى ما كان عليه سابقًا؟

باكسي

راميش
(HSBC)

مايانك

باكسي

بعد عودة أنشطة الطلاب إلى طبيعتها، وبدء الحياة الجامعية، نستمر في ممارسة أنشطتنا المعتادة التي اعتدنا عليها منذ ذلك الشهر. هذا الأمر مرتبط أيضًا بالمواسم والأحداث. ففي الربع الثالث، الذي يتزامن عادةً مع أشهر الصيف، تكون الحياة الجامعية محدودة للغاية، كما أن الجو حار جدًا. لذا، تقلّ أنشطة الطلاب في الربع الثالث أيضًا. أما الربع الرابع، فسيكون مشابهًا لما كان عليه الوضع في العام الماضي. حسنًا. واضح جدًا. ومع احتمال تكرار السؤال السابق بخصوص برنامج التمرّيز، لماذا تعتقد أن هناك تأخيرًا في هذا الأمر؟ هل هناك أي شيء آخر يجب عليك فعله للحصول على الموافقة؟

راميش
(HSBC)

مايانك

باكسي

كما تعلمون، هذا الأمر يتطلب منا الالتزام بالإجراءات المتبعة والاستجابة للمتطلبات التنظيمية. وهذه هي المرة الأولى التي نحاول فيها طرح تخصصات في العلوم الصحية. حتى الآن، كان لدينا كلية الهندسة وكلية إدارة الأعمال، وكانت جميع الإجراءات المتعلقة بهما ضمن نطاق العمل المعتاد والمُعتمد لدينا. أما الآن، فنحن بصدد إنشاء كلية للعلوم الصحية، ومن الطبيعي أن تثار بعض التساؤلات والمتطلبات الإضافية حولها. لذلك، نحن نعمل على معالجة هذه الأمور ومتابعتها بشكل مستمر، ونتواصل مع الجهات المعنية لاستكمال الإجراءات المطلوبة.

راميش

(HSBC)

حاتم علاء

بالتأكيد، الأمر واضح جدًا، شكرًا لك.

شكرًا لكم، وللتذكير مجددًا، لطرح سؤال، يمكنكم كتابته في مربع المحادثة أو الضغط على زر رفع اليد. لدي بعض الأسئلة في المحادثة من أحمد السحرتي. ربما سنجيب عليها تبعًا. السؤال الأول هو: هل من جديد بخصوص الرسوم المكتبية لدى مجلس الجامعات الخاصة؟

مايانك

باكسي

حاتم علاء

لا. في بداية العام، اتخذنا قرارًا بتسجيل الإيرادات بعد خصم الرسوم المكتبية. وحتى الآن، لا توجد أي تحديثات أخرى. نسجل الإيرادات بعد خصم الرسوم المكتبية.

السؤال التالي هو هل الربح التشغيلي الإجمالي أعلى بشكل نصف سنوي باستثناء التسويق؟ هل هناك أي وفورات في التكاليف، بخلاف التسويق، تدفع هذا التحسن؟ وكيف ينبغي لنا أن نفكر في الربحية مستقبلاً؟

مايانك

باكسي

لا. كما ترى، أصبحت نفقات الربعين الأولين متوافقة إلى حد كبير مع العمليات الاعتيادية. لذا، علينا الاستمرار في تطبيق هذه النفقات بشكل متنسق. قد تتغير بعض الأحداث أو النفقات أحيانًا من ربع إلى آخر، وذلك بسبب التقويم الأكاديمي، كما أوضحنا سابقًا بخصوص نفقات البيع عند الإجابة على سؤال سابق. عدا ذلك، نتوقع الاستمرار في هذا المستوى من النفقات.

حاتم علاء

مايانك

باكسي

حسنًا. السؤال التالي هو هل هناك أي مخاطر لتعطيل الإيرادات بسبب النزاع وتحويل الدروس عن بعد؟ كما ترى، خلال الربع الثاني، حدث اضطراب مؤقت، لكن الدراسة سارت بسلاسة. لذا لم تتأثر بالإيرادات أو المصروفات نتيجة لذلك. ونأمل أن يستمر الوضع على هذا النحو، لأن الحياة في الكويت طبيعية. يأتي الناس للعمل، ويتنقلون في الكويت بشكل طبيعي. لذا أعتقد أنه لا ينبغي أن نتوقع أي اضطراب كبير في ظل الوضع الراهن.

حاتم علاء

مايانك

باكسي

حاتم علاء

حسنًا، شكرًا لك. للتذكير مجددًا، لطرح سؤال، يمكنك كتابته في مربع المحادثة أو الضغط على زر رفع اليد. لا يبدو أن هناك أسئلة أخرى.

أعتقد أنه يمكننا إذا ختام المؤتمر التحليلي.

حسنًا. شكرًا لكم. شكرًا جزيلاً لإدارة شركة هيومن سوفت على وقتهم اليوم، وشكرًا لكم جميعًا على المشاركة.

مايانك

باكسي

حاتم علاء

شكرًا لكم جميعًا على المشاركة في المؤتمر التحليلي

شكرًا لكم جميعًا، وبهذا نختم المؤتمر التحليلي اليوم. أتمنى لكم يوماً سعيداً. شكرًا لكم.

Company: Humansoft Holding Company

Conference Title: Humansoft Q2 2026 results conference call (Edited Transcript)

Date: Thursday, 30 July 2026

Time: 2:00 pm (Kuwait time)

Hatem Alaa Hello, everyone. This is Hatem Alaa from EFG Hermes, and welcome to Humansoft's Second Quarter 2026 Results Call. I'm pleased to have on the call today from Humansoft, Mayank Baxi, Board member; and Anup Dhand, CFO. We'll start by some comments from management, and then we'll open the floor for Q&A. As an initial reminder, to ask a question, you can either type it in the chatbox or you can click on the raise hand button on a mutual line. Gentlemen, please go ahead.

Mayank Baxi Hello, everybody. Welcome to the Humansoft Q2 2026 Results Conference Call.

I hope you and your loved ones are keeping safe.

Thank you, team at EFG for facilitating this call.

I am Mayank Baxi, Board member at Humansoft and along with our CFO,

Mr. Anup Dhand, together, we would like to briefly mention some of the key highlights and then run through the Q2 2026 financial highlights.

At the end, we shall leave the floor open for questions and answers.

At the outset, I would like to mention that any forward-looking statements or views discussed during this call are subject to risks and uncertainties that may cause the actual results to differ.

Humansoft does not assume any obligation to update such views or

statements nor make any announcements regarding any revised circumstances.

Both our institutions, AUM and ACM continue to focus on enhancing students' overall development, preserving its academic achievements and leadership in the market.

Subsequent to our Q1 2026 results call, several key events and achievements were made.

AUM launched a new major, Bachelor in Artificial Intelligence Sciences and Applications, equipping students with advanced knowledge and applied skills to lead in an AI-driven world.

Earlier in the month, AUM hosted the 5-day "AUM World" exhibition at The Arena, 360 Mall Kuwait, celebrating its 20,000 alumni while showcasing its academic programs, admissions, campus life, and career opportunities.

AUM ranked #1 in Kuwait and #101-200 globally in the Times Higher Education sustainability Impact Ratings 2026.

Humansoft published its sustainability report 2025 titled "Roots of Impact for a Sustainable Future". This is available on the website.

AUM and ACM continue to remain as the institutions of first choice in the majors offered by them, and the top rankings enable them to attract dedicated students and strengthen their leadership position in the higher education sector.

Now I would like to invite Mr. Anup Dhand, CFO of Humansoft, to give a brief about the H1 2026 financial highlights.

Anup Dhand

Thank you, Mr. Baxi, and good afternoon to all the attendees. I am Anup Dhand, CFO of Humansoft, and I would like to present the

financial highlights for H1 2026.

Humansoft's H1 2026 revenue was KWD 37.7 million as compared with H1 2025 revenue of KWD 39.8 million, mainly due to recording revenue in the first 2 quarters of 2026 as net of the reduction in library, internet, and student activity fees for scholarship students and due to the change in the number of enrolled students.

H1 2026 EBITDA was KWD 19.2 million in comparison with H1 2025 EBITDA of KWD 19.9 million.

H1 2026 net profit was KWD 17.4 million in comparison with H1 2025 net profit of KWD 18.3 million.

Net profit margin for H1 2026 was 46% and EBITDA margin for H1 2026 was 51%.

The earnings per share was 130 fils during H1 2026 as compared to 136 fils during H1 2025.

Humansoft had a net cash position of KWD 50 million as at 30th June 2026.

Total equity was KWD 91.2 million as at 30th June 2026, and the annualized return on average equity for H1 2026 amounted to 34%.

Total assets was KWD 118.6 million as at 30th June 2026, and the annualized return on average assets for H1 2026 amounted to 28%.

Humansoft's fortress balance sheet, high return on average assets and high return on average equity provides protection and resilience and enables Humansoft to remain robust.

With this, we now open the floor for questions and answers. We request that you please introduce yourself with your name and the institution you represent when you have any questions.

Thank you. Over to you, Hatem.

Hatem Alaa Thank you, gentlemen, to ask a question you can either type it in the Q&A chat box or you can click on the raise hand button on mutual line. Again, you can type your question in the Q&A chat box, or you can click on the raise hand button on mutual line. We'll take the first question from the line of Sawsan Abdullatif. Sawsan, please unmute yourself.

Sawsan
Abdullatif Hi, can you hear me? Good afternoon, this is Sawsan Abdullatif from SICO Bahrain. I had a few questions. I'll just go through them one by one. I wanted to see if there is any changes to Humansoft's strategy given that there is a recent change in your leadership?

Mayank Baxi No, the strategy is a document which will sustain. As of now, there is no change in any of the strategy.

Sawsan
Abdullatif Okay. If you can explain what is the reason for the lower staff expenses under S&D? Have you reduced your faculty numbers?

Mayank Baxi Which quarter you are comparing for the staff cost?

Sawsan
Abdullatif 2Q.

Mayank Baxi 2Q. Yes, between Q1 and Q2, you are comparing, right?

Sawsan
Abdullatif No, 2Q year-on-year?

Mayank Baxi See, year-on-year, I think it would be more in Q2 in 2026. If you are comparing Q1 of '26 and Q2 of '26, there is a slight reduction, yes.

Sawsan It is KWD 250,000 compared to KWD 600,000.

Abdullatif

Mayank Baxi Staff cost?

Sawsan Abdullatif Mayank Baxi	I'm looking at under the S&D notes, the G&A. Okay. that is the selling expenses. there is no salary cost. Only we have the advertisement and the sales promotion expenses. Now this is basically based on the timing for the new enrollments. The promotion expenses are spent accordingly, if you are comparing Q2 of last year versus Q2 this year, then sure, there is a reduction because we plan the promotional expenses during the month where the registration for new students will be active. So that's the reason.
Sawsan Abdullatif Mayank Baxi	Okay. So we should expect it to go up next quarter? Yes, because see this month, the enrollments and the PUC scholarship students' enrollment will start next week. So there will be expenses in the Q3.
Sawsan Abdullatif	Okay. Understood. And what are the other expenses that fall under the G&A?
Mayank Baxi	It is other administration expenses under G&A expenses, we have the international accreditations. We have got the affiliations and the related costs for them is the major component there.
Sawsan Abdullatif Mayank Baxi	Okay. So it's a one-off that will happen in the fourth quarter. No, It is like we have these long-term relationships, for instance, UC Berkley or other affiliations. These are recurring and ongoing. If you see it is there in all quarters, it could be that in some quarters, maybe less only because the other expenses, could be less. But the major expenses related to our relationships and affiliations with the international bodies.
Sawsan Abdullatif	Okay. I understand. If you can share if there is an update regarding the pending nursing program?
Mayank Baxi	See, we are following up, and it is in process. As of now, more than

that, we are not able to indicate, but we are following up and it's in process.

Sawsan
Abdullatif

Okay. Just one more question. What are your expectations for the scholarship allocation that will be announced in August? If you can share any?

Mayank Baxi

See, it's too premature. We'll have to wait until the September , when the Fall semester begins. Our efforts will be to target and attract more students as much as possible. But still, we'll have to wait.

Sawsan
Abdullatif
Mayank Baxi

Okay, thank you so much for your time.

Welcome.

Hatem Alaa

Thank you. Again, as a reminder, to ask a question, you can either type it in the chatbox or click on the raise hand button on mutual line. We'll take the next question from the line of Ramesh, please unmute yourself.

Ramesh, HSBC

Hi, this is Ramesh from HSBC. Am I audible?
thank you taking my questions, I have a couple of questions. The first one is your provisions for ECL has come down in the second quarter versus last year. And is there any reason why even it's lower in the first quarter as well? Is there any reason why your ECLs are down in the first half as compared to historical?

Mayank Baxi

Sure. See, if you go back a few years, in 2023, the ECL provision was started for the reduction in Library, Internet Subscription, and Student Activities Fees that we were charging. There was a reduction in these fees. And we were showing the revenue gross, and we were maintaining the receivable because we were following up on the same.
Starting this year in 2026, we have disclosed there that we have now decided to take it net of revenue only. And so we don't take any

receivable provisions. And whatever was provided in the past, we have reversed it at the end of the year in 2025 with the related receivable balances. So now only the normal receivables are subject to ECL provisions, and we follow the IFRS guidelines and do the same. It was already disclosed previously on Boursa that why we are taking that provision and it was made clear that this is a precautionary measure. And now finally, earlier in the year we decided that we will record as net revenue only.

- Ramesh, HSBC Okay. Very clear. And on the KWD 2 million contribution that you have warranted for emergency response fund, does it have an impact on your dividend policy? and further, if I may ask, do you expect to contribute further in the third quarter as well or in the follow-up months?
- Mayank Baxi See, this will reflect in quarter 3. This was an appeal from the government. And as a responsible company operating in Kuwait, we have done this contribution. As of now, from our operations and the performance up to now, we don't see that might have any major impact on our cash flows. So the dividend decision will be taken at the end of the year. So I don't think anything right now we can factor in on that basis.
- Ramesh, HSBC Okay. Understood. And just to be sure, it would be below EBIT level, right, or EBITDA level?
- Mayank Baxi No. It will appear as one time expense. It will be like G&A expense, but it will be one time. It will be part of an expense only. It will not go below EBITDA level. It will be like G&A expense.
- Ramesh, HSBC Okay. Sure. And that will be in the third quarter. And if I may ask one last question. What are the student activity costs? And why is it low in the second quarter? What exactly does it include?
- Mayank Baxi Student activities cost consists of several items. For instance, graduation ceremony, when the students are on the campus, there

- are regular events and activities that the students do. Now this year, if you see in quarter 2, from March onwards, there was disruption here. So students were doing online classes. So they were not attending campus most of the time. So naturally, those expenses were not there.
- Ramesh, HSBC Okay. So do you expect a similar run rate in third quarter as well? Or is it like back to...
- Mayank Baxi See, now after that when the students' life has become normal on campus. So naturally, whatever is normal that we incur from that month onwards, we shall continue. It is also seasonal and event-based. So now in quarter 3, its usually is summer months. So campus life is very limited and also there is a lot of heat outside. So quarter 3, we have less students activities too. But quarter 4 will be similar to whatever we had in last year.
- Ramesh, HSBC Okay. Very clear. And just at the risk of repeating the previous question of on the nursing program, why do you think there is a delay in this? Is there something that you should further do to get approval on this?
- Mayank Baxi See, this is something which we have to have follow the process and response to the regulatory requirements. And this is the first time we are trying to introduce majors in health sciences. So far, we have engineering and business school. So all these were within our normal established working. This is a health science college. So naturally, there are questions that arise, and we have to sort it out and we are pursuing and following up.
- Ramesh, HSBC Sure, very clear, thank you.
- Hatem Alaa Thank you, again as a reminder, to ask a question, you can either type it in the chat or click on the raise hand button. I have a few questions in the chat from Ahmed Saharti. Maybe I'll take them one by one. The first question is, is there any update on the library fees

with PUC?

Mayank Baxi No. See, at the beginning of the year, we have taken a call that we have started recording the revenue net of this reduction . And as of now, there is no further update. We are recording revenue as net of the Library, Internet Subscription, and Student Activities Fees.

Hatem Alaa Next question is overall operating profit is higher half-over-half other than marketing? Are there other than marketing, are there any cost savings driving this improvement? And how we should think of profitability going forward?

Mayank Baxi No. See, the expenses of first two quarters are now more or less in line with the normal operations. So going forward, we have to go in consistency with those expense lines. Now sometimes some events or some expenses might shift from one quarter to other, that is because of the academic calendar like, for instance, as I explained about the selling expenses while answering- earlier question. So other than that, we expect more or less to continue with this of level of expenses.

Hatem Alaa Okay. Next question is, are there any risks of disruption to revenue due to the conflict and moving classes online?

Mayank Baxi See, during second quarter, there was a disruption. The classes ran smoothly. So we have not had any impact on revenue or expense as a result of that. And hopefully, we expect the same thing to continue because life in Kuwait is normal. People come for work, and people move around in Kuwait normally. So I guess we should not expect any major disruption given the current situation as of now.

Hatem Alaa Okay, thank you. Again, as a reminder, to ask a question, you can either type it in the chat or you can click on the raise hand button. There appear to be no further questions.

Mayank Baxi I think then we can wrap up the call.

Hatem Alaa	Okay. Thank you. Thank you so much to Humansoft's management for their time today, and thank you, everyone, for participating.
Mayank Baxi	Thank you, everybody, for participating in the call.
Hatem Alaa	Thank you, everyone, and this concludes today's call. Have a good rest of the day. Thank you.